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U četvrtak, 24.studenog 2022.godine, članovi Vijeća učenika su održali prvu sjednicu prema 
sljedećem dnevnom redu:  
1. Iskustva učenika prvih razreda 
2. Školski kurikulum 
3. Plan rada Vijeća učenika 
4.Razno 
 
1. 
Na početku sjednice su, predsjednik Vijeća učenika Bepo Katunarić i pedagoginja, pitali 
predstavnike prvih razreda o iskustvima u našoj školi te ih ohrabrili u ispunjavanju školskih 
obveza. Uobičajeno je da tijekom prvog polugodišta, učenici prvih razreda postižu nešto 
slabiji rezultat nego što su navikli u osnovnoj školi, ali već u drugom polugodištu budu puno 
uspješniji. Pedagoginja je to potkrijepila izvješćem o uspjehu u kojem se vidi značajan 
napredak naših učenika od prvog do završnog razreda. Također je zamolila predstavnike prvih 
razreda da učenike svojih razreda informiraju o mogućnostima pružanja individualne podrške 
u učenju što pedagoginja redovito radi. 
 
2. 
Pedagoginja je nazočne upoznala sa značajnim školskim dokumentom – Školskim 
kurikulumom. Detaljno je članovima Vijeća učenika pokazala sve sadržaje koju predstavljaju 
mogućnosti uključivanja svih učenika u veliki broj izvanškolskih i izvannastavnih aktivnosti. 
Posebno je naglasila školske i EU projekte koji su učenicima jako zanimljivi i pružaju im 
mogućnost putovanja i ostvarivanja stručne prakse u zemljama Europske unije. 
Dogovorili su se da Školski kurikulum bude tema razrednih sati te da učenici predlože i druge 
aktivnosti u koje se žele uključiti. 
 
3. 
Pedagoginja je potaknula članove Vijeća učenika da predlože aktivnosti i sadržaje za rad 
Vijeća učenika te im dala priliku da o njima promisle i jave se predsjedniku Bepu koji će to 
ostvarivati u suradnji s pedagoginjom. 
 
4. 
Na kraju sjednice je predsjednik Bepo Katunarić izvijestio nazočne o održanoj izbornoj 
sjednici Županijskog vijeća učenika na kojoj je bio nazočan. 


